

卫理公会以萨迦守望者 30/01-05/02/2025

二月第一个星期的祷告事项

1. 世界

- a. 泰国同性婚姻法生效。愿社会在追求平等与包容的同时，能寻求神的旨意，建立在真理和公义上的价值观。 <https://tinyurl.com/a72jr6pe>
- b. 伊拉克议会通过新法，允许 9 岁以下女童结婚。祷告求神保护伊拉克女童免受伤害，愿神的公义与慈爱临到伊拉克。 <https://tinyurl.com/4tz9jpcv>

2. 国家

- a. 砂拉越多区水患，求神保守受灾居民平安，引导疏散中心顺利运作，赐力量助他们渡过难关。
<https://tinyurl.com/2whw8v6w>
- b. 砂美里甘榜勒冷发生山体滑坡，造成 4 人死亡。为遇难者祈祷，求神安慰家属，赐平安与盼望。
<https://tinyurl.com/28nfvutn>

3. 教会

- a. 求神帮助教会少年人根基稳固，赐智慧与勇气，使他们在面对世界的诱惑时，能坚定信仰，活出基督的见证。
- b. 愿神在孩子们的心中播下真理的种子，使他们在主日学中认识神，成长为有信仰、有爱心的下一代。

4. 家庭

- a. 求神祝福家庭在农历新年期间的团聚时光，帮助彼此珍惜这段宝贵时光，增进亲情，彼此相爱。
- b. 求神在农历新年期间感动未信主家人心，开启他们的心门，愿福音种子在他们心中生根发芽。

Methodist Issachar Watchmen 30/01-05/02/2025

Prayer items 1st week of February

1. World

a. Thailand's same-sex marriage law has come into effect. May society, while pursuing equality and inclusivity, seek God's will and establish values based on truth and justice.

b. Iraq's parliament has passed a new law allowing girls as young as 9 to marry. Pray that God protects these young girls from harm, and may His justice and love be upon Iraq.

2. Nation

a. Floods in several areas of Sarawak. Pray for God's protection over the affected residents, that He may guide the operation of evacuation centers smoothly, and grant them strength to overcome this hardship.

b. A landslide occurred in Kampung Lereng Bukit, Miri, resulting in 4 deaths. Pray for the victims and their families, asking God to comfort them and grant peace and hope.

3. Church

a. Pray that God helps the youth in the church to be firmly rooted in their faith, granting them wisdom and courage to stand firm in their beliefs and live out Christ's testimony when facing worldly temptations.

b. Pray that God plants the seeds of truth in the hearts of children, helping them to know Him through Sunday School and grow into the next generation with faith and love.

4. Family

a. Pray that God blesses families during the Lunar New Year reunion time, helping them to cherish these precious moments, deepen their relationships, and love one another.

b. Pray that during the Lunar New Year, God touches the hearts of unbelieving family members, opening their hearts to the Gospel, and may the seeds of the Gospel take root in their hearts.

Pengawal Methodist Issachar 30/01-05/02/2025

Doa minggu pertama Februari

1. Dunia

- a. Undang-undang perkahwinan sejenis di Thailand telah berkuat kuasa. Semoga masyarakat, dalam mengejar kesaksamaan dan keterangkuman, dapat mencari kehendak Tuhan dan membina nilai yang berasaskan kebenaran dan keadilan.
- b. Parlimen Iraq telah meluluskan undang-undang baru yang membenarkan gadis berusia 9 tahun ke bawah berkahwin. Doakan agar Tuhan melindungi gadis-gadis ini daripada kecederaan, dan semoga keadilan dan kasih Tuhan turun ke atas Iraq.

2. Negara

- a. Banjir melanda beberapa kawasan di Sarawak. Doakan agar Tuhan melindungi penduduk yang terjejas, membimbing pusat pemindahan beroperasi dengan lancar, dan memberikan kekuatan untuk mereka mengatasi kesulitan ini.
- b. Kejadian tanah runtuh di Kampung Lereng Bukit, Miri, mengorbankan 4 orang. Doakan bagi mangsa dan keluarga mereka, memohon agar Tuhan memberikan penghiburan, kedamaian, dan harapan.

3. Gereja

- a. Doakan agar Tuhan membantu remaja di gereja supaya asas iman mereka teguh, memberikan kebijaksanaan dan keberanian agar mereka dapat berdiri teguh dalam iman dan hidup memberi kesaksian Kristus ketika berhadapan dengan godaan dunia.
- b. Doakan agar Tuhan menanam benih kebenaran dalam hati kanak-kanak, membantu mereka mengenal Tuhan melalui Sekolah Minggu dan berkembang menjadi generasi yang beriman dan penuh kasih.

4. Keluarga

- a. Doakan agar Tuhan memberkati waktu pertemuan keluarga semasa Tahun Baru Cina, membantu mereka untuk menghargai masa yang berharga ini, mempererat hubungan keluarga, dan saling mengasihi.
- b. Doakan agar Tuhan menyentuh hati ahli keluarga yang belum mengenal Tuhan, membuka hati mereka untuk Injil, dan semoga benih Injil berakar dalam hati mereka.